
Opoczno.info – Niezależny Portal Miejski – pytania do kandydatów do Rady Miejskiej w Opocznie

Prezentacja kandydata:

1. Imię: Arkadiusz    Okręg wyborczy: …...20.......
Nazwisko: Janas
Wiek: 44

Kontakt dla wyborców: (adres e-mail, telefon, informacja o możliwości umówienia się na spotkanie, 
adresy: stron www, bloga, profili w serwisach społecznościowych).

kajaopoczno@op.pl

2. Jakie ma Pani/ Pan wykształcenie? 
   a) podstawowe 
   b) gimnazjalne 
   c) zasadnicze zawodowe 
x d) średnie 
   e) wyższe 

3. Jaki jest Pani/ Pana ostatni wykonywany zawód? 

Mechanik.

4. Doświadczenie zawodowe i umiejętności. 

Spawacz, wózkowy, lakiernik. 

5. Prosimy  o  zwięzłe  opisanie  Pani/Pana  dotychczasowej  działalności  zawodowej,  społecznej
i politycznej. 
Zawodowo  jestem  pracownikiem  Ceramiki  Paradyż,społecznie  założyciel  KAI
OPOCZNO,politycznie bezpartyjny.

6. Czy działała Pani/ działał Pan wcześniej na rzecz gminy? 
   a) tak 
 x  b) nie

Jeśli tak: prosimy o krótkie opisanie Pani/ Pana wcześniejszej działalności na rzecz gminy. 

Działam społecznie- pomoc dzieciom (piłka nożna). Jestem bezpartyjny.

7. Jakie są Pani/ Pana najważniejsze umiejętności, które zamierza Pani/ Pan wykorzystać w pełnieniu
funkcji radnego? 

Pracowitość, sumienność, uczciwość

8. Prosimy o podanie instytucji w których Pani pracowała/ Pan pracował zawodowo lub społecznie
i pełnionych funkcji. 

LKS Kaja Opoczno – twórca. 

Motywacja i cele kandydata: 

9. Dlaczego kandyduje Pani/ Pan w wyborach samorządowych? Czym kierował/a się Pan/i podejmując
tę decyzję?  Cele i motywacja.
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Pomoc innym ludziom.

10. Jakie działania zamierza Pani/ Pan podjąć na rzecz gminy Opoczno jako radna/radny? 

Rozwój małej i średniej przedsiębiorczości oraz rozwój miasta i budownictwa socjalnego.

11. Dotychczasowa działalność polityczna.

Bezpartyjny.

12. Która to będzie Pana/Pani kadencja?

             Pierwsza.

Co zrobił/a Pan/i dla opocznian i Opoczna zasiadając w Radzie Miejskiej w poprzedniej kadencji?

Nie dotyczy.

13. Prosimy o sformułowanie maksymalnie 5 deklaracji,  które składa Pani/ Pan wyborcom w swojej
kampanii. 

1. Budowa placów zabaw.
2.Stworzenie nowych miejsc pracy.
3.Powstrzymanie zadłużeń gminy.
4. Powstrzymanie migracji młodzieży do dużych miast poprzez tworzenie nowych miejsc pracy
5. …..................

Rozwój gminy i inwestycje

14. Prosimy o wskazanie maksymalnie 3 kluczowych dla miasta inwestycji, które Pani/ Pana zdaniem
należy zrealizować w nadchodzącej kadencji. 

1. Próba stworzenia strefy ekonomicznej.
2. Poprawa infrastruktury zaniedbanych rejonów naszego miasta np. drogi, chodniki.
3. …..................

15. Bezrobotni z Gminy Opoczno stanowią 44% ogółu bezrobotnych w całym Powiecie Opoczyńskim.
Jakie Pani/ Pana zdaniem gmina powinna podjąć działania w celu aktywizacji osób bezrobotnych. 

1.  Organizowanie  dodatkowych  kursów  podnoszących  kwalifikacje  zawodowe,  finansowanych
            z budżetu gminy 

2. Organizowanie prac interwencyjnych i robót publicznych w ramach Zakładu Usług Komunalnych
3. Umożliwienie osobom bezrobotnym wolontariackiej pracy w instytucjach miejskich 
4. Poszerzenie bezpłatnej oferty kulturalnej w gminie 
4. Pomoc finansowa i merytoryczna w stworzeniu spółdzielni socjalnej na terenie gminy 
5. Aktywne szukanie potencjalnych inwestorów 
6. Rozwój infrastruktury gminy, zwiększający atrakcyjność inwestycyjną terenu 
7. Inne (jakie?) ....................................................................................................................................
8. Walka z bezrobociem leży w kompetencjach powiatu, więc władze gminy nie powinny zajmować 
się tym problemem. 
9. Nie mam zdecydowanej opinii w tej sprawie.
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16. Które  z  wymienionych działań  związanych z  rozwojem infrastruktury  publicznej  powinny Pani/
Pana zdaniem być podjęte  przez władze miasta w nadchodzącej  kadencji? (Prosimy o wybranie
maksymalnie trzech priorytetowych działań.) 

1. Poprawienie jakości życia rodziców z dziećmi (żłobki, przedszkola, place zabaw) 
2.  Poprawienie  jakości  życia  osób  starszych  (oferta  kulturalna  dla  seniorów,  dostępność  usług  
istotnych dla tej grupy) 
3. Publiczny dostęp do Internetu 
4. Rozwój placówek edukacyjnych 
5. Budowa/rozwój obiektów sportowych 
6. Rozwój infrastruktury społecznej w dzielnicach z problemami społecznym 
7. Usuwanie barier komunikacyjnych (podjazdy, niskie krawężniki dla wózków z dziećmi i dla osób 
niepełnosprawnych) 
8. Zapobieganie wypieraniu drobnego handlu i usług z atrakcyjnych finansowo rejonów miasta 
9. Budowa ścieżek rowerowych
10. Inne, jakie? .......................................................................................................................................
11. Nie mam zdecydowanej opinii w tej sprawie

17. 2)  Które  z  wymienionych  działań  związanych  z  organizacją  komunikacji  powinny  Pani/  Pana
zdaniem  być  podjęte  przez  władze  miasta  w  nadchodzącej  kadencji?  (Prosimy  o  wybranie
maksymalnie trzech priorytetowych działań.) 

1. Zakup autobusów przez MPK
2. Rozbudowa sieci linii autobusowych 
3. Budowa parkingów dla kierowców pracujących w centrum miasta 
4. Rozszerzenie strefy płatnego parkowania
5.  Wyznaczenie  stref,  po  których  można  poruszać  się  tylko  pieszo,  rowerem  lub  korzystając
z komunikacji zbiorowej 
5. Budowa ścieżek i parkingów rowerowych 
6. Inne, jakie? .................................... ....................................................................................................

18. Władze gminy mogą przeprowadzać konsultacje w sprawach istotnych dla mieszkańców. Prosimy
o wskazanie w jakich, Pani/ Pana zdaniem, sprawach władze gminy powinny prowadzić konsultacje
społeczne? 

 W sprawach tworzenia i podziałów funduszy dla wspólnot mieszkaniowych.

19. Co  zmienił(aby/by) Pan/i w przestrzeni publicznej w gminie?

Moim zdaniem zmieniłbym architekturę zieleni miejskiej.

20. Supermarkety  sprawiają,  że  zanika  drobny  handel.  Obecnie  w  Opocznie  mamy  8  sklepów
wielkopowierzchniowych.  Jak  zamierza  Pan/i  powstrzymać  ekspansję  sklepów  sieciowych
w  granicach  administracyjnych  miasta  oraz  zatrzymać  wypieranie  indywidualnego  handlu
z  atrakcyjnych  obszarów  miejskich?  Czy  Plan  Zagospodarowania  Przestrzennego  nie  powinien
zawierać zapisu, który ograniczyłby lub wyeliminowałby lokowanie tego typu punktów w granicach
administracyjnych miasta?

Jestem za tym aby wszystkie sklepy wielkopowierzchniowe powstawały na obrzeżach miasta.

21. Jak  ocenia  Pan/i  pracę  Miejskiego  Przedsiębiorstwa  Komunikacji?  Czy  uważa  Pan/i,
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że  siatka   połączeń  jest  wystarczająca?  Co  zmienił(aby/by)  Pan/i  w  funkcjonowaniu  tej  spółki
gminnej?

Nie mam wyrobionego zdania ponieważ nie korzystam z usług komunikacji miejskiej.

22. Jak ocenia Pan/i sytuację finansową Opoczna?

Uważam, że sytuacja finansowa naszego miasta jest zła.

23. Gmina Opoczno boryka się z brakami w kasie, zadłużenie Gminy wynosi 58% rocznego dochodu.
Które  (maksymalnie  trzy)  z  niżej  wymienionych  sposobów  powinny  być  Pani/  Pana  zdaniem
wykorzystane w nadchodzącej kadencji? 

1. Zwiększanie opłat czynszowych w lokalach komunalnych należących do gminy 
2. Zabieganie o dotacje udzielane przez podmioty zewnętrzne 
3. Dodatkowe opodatkowanie mieszkańców 
4. Zwiększanie podatków i wpłat ustawowo należnych gminie 
5. Ustalanie stref płatnego parkowania 
6. Zmniejszenie diet radnych miejskich
7. Zmniejszenie wynagrodzenia Burmistrza Opoczna
8. Zlikwidowanie co najmniej jednego stanowiska zastępcy Burmistrza
9.  Inny (jaki?) ..................................................................... 
10. Nie mam zdecydowanej opinii w tej sprawie

24. Co, poza wymienionymi powyżej działaniami, zamierza Pan/i zrobić dla rozwoju Gminy Opoczno
i samego miasta?
Poprawa infrastruktury zaniedbanych rejonów naszego miasta. 
Działanie na rzecz młodzieży, 
Zwiększenie bezpieczeństwa mieszkańców danych dzielnic.

Kultura

25. Jak ocenia Pan/i poziom imprez kulturalnych? Jak zapatruje się Pan/i na pomysł połączenia Muzeum
Regionalnego z Biblioteką Miejską?

Moim zdaniem poziom imprez kulturalnych jest niedostateczny. Pomysł połączenia muzeum 
regionalnego z biblioteką miejską jest złą ideą /nie oszczędzajmy na kulturze/.

26. Czy uważa  Pan/i  ofertę  Miejskiego Domu Kultury  w Opocznie  za  wystarczającą?  Co  by  Pan/i
zmienił/a w działalności MDK?

Oferta Domu Kultury jest bardzo uboga, jednym z pomysłów byłoby zapraszanie cenionych, 
uznanych artystów.

27. Od stycznia 2014 roku w Opocznie praktycznie nie funkcjonuje kino. Drzewica – sześciokrotnie
mniejsze od Opoczna miasto będzie mieć Regionalny Ośrodek Kultury z kinem cyfrowym. Czy nie
uważa Pan/i, że taki ośrodek powinien powstać w stolicy regionu? Czy uważa Pan/i, że Opoczno,
jako miasto powiatowe powinno zostać pozbawione kina? 

Oczywiście uważam, że miasto powiatowe powinno mieć kino z prawdziwego zdarzenia.

28. Jakie działania należy Pani/ Pana zdaniem przeprowadzić w pierwszej kolejności,  aby poszerzyć
ofertę kulturalną miasta?
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Organizując międzynarodowe dnia folkloru opoczyńskiego, wystawy dotyczące wybitnych 
Ludzi z Opoczna i okolic.

29. Opoczno to miasto z tradycjami. Jakie Pani/ Pana zdaniem można podjąć działania w celu promocji
miasta?

Odtworzenie wizerunku Opoczna z dawnych lat tzn. przemysł ceramiczny, międzynarodowe 
Targi ceramiczne /temat poruszany przez większość kandydatów/.

30. Jakie  jest  Pana/Pani  zdanie  na temat  rewitalizacji  zabytkowego centrum Opoczna.  Uważa Pan/i
to za dobrą inwestycję w wizerunek miasta, czy zbędny wydatek?

Jestem za rewitalizacją zabytkowego centrum Opoczna pod warunkiem ścisłej współpracy z
Konserwatorem zabytków.

Podsumowanie

31. W jaki  sposób  zamierza  Pani/  Pan  utrzymywać  kontakt  z  wyborcami  i  informować  obywateli
o swojej działalności na rzecz gminy?

Stały kontakt z mieszkańcami przez stronę internetową, na której opocznianie będą mogli na bieżąco
zgłaszać swoje problemy.

32. Proszę podać powody, dla których wyborcy powinni na Pana/Panią zagłosować.

1. Skuteczne działanie.
2. Dążenie do celu.
3. 

33. Jak ocenia Pan/i dotychczasową pracę samorządu?

Nie mam wyrobionego  zdania na ten temat.

34. Jak ocenia Pan/i dotychczasową pracę Urzędu Miejskiego w Opocznie? Przykłady? 

Jestem rzadkim petentem, nie mam wyrobionego zdania.
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